

SOLICITATION NUMBER: 24062-13-060 / NUMÉRO DE LA DEMANDE : 24062-13-060

QUESTIONS AND ANSWERS SERIES – 003 / SÉRIE DE QUESTIONS ET RÉPONSES – 003

Q3. For RFP #24062-13-060, can you tell us which contracting vehicle (TSPS, THS) is being used to procure these services, and which resource category is being used (business analyst, organizational design & classification... etc.)?

A3. The Treasury Board of Canada Secretariat is not procuring these services using an existing tool (TSPS, THS...etc.) and, there is therefore no specific resource category identified.

Q3. Pour la DP #24062-13-060, quelle méthode de passation de contrats utilisez-vous (p. ex., SPTS ou SAT) pour obtenir ces services, et quelle catégorie de ressources utilisez-vous (p. ex., analyste des affaires, conception organisationnelle et classification)?

R3. Le Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada n'offre pas ces services au moyen d'un outil existant (p. ex., SPTS ou SAT), donc aucune catégorie de ressources particulière n'a été identifiée.